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        P r o t o k ó ł  Nr XLIX/2021 
 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w dniu 22 grudnia 2021 roku. 
 
 

Obrady trwały od godz. 16.30 do godz.18.00 
  
Podjęto uchwały od Nr 353 do Nr 357 
 
Stan Rady               - 15 
Radni obecni          - 14 
Radny nieobecny   - Piotr Pasternak 
 
Obecni: 
1. Adam Jan Brodowski 
2. Andrzej Dryzelenko 
3. Marek Szczepan Grzmiączka 
4. Andrzej Kabała 
5. Andrzej Kędzierski 
6. Sylwia Kij 
7. Wojciech Roman Korzeniewski 
8. Iwona Łagocka 
9. Dorota Michalak 
10. Tomasz Naumczyk 
11. Marek Jarosław Olszewski 
12. Krzysztof Przemysław Rosiński 
13. Agnieszka Teresa Serwach 
14. Maciej Zieliński 
 
1. Otwarcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
otworzyła obrady XLIX Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych  
w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować 
i podejmować uchwały Rada Miejska. 
W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 
Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam. 
 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z treścią 
art. 20 ust. 1 b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz  
§ 11 ust. 1 i § 17 ust. 1 Statutu Miasta Lidzbark Warmiński, sesje  Rady Miejskiej 
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w Lidzbarku Warmińskim są jawne oraz transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnianie  
w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny 
sposób zwyczajowo przyjęty. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażają 
Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 
Państwa dane osobowe w postaci barwy głosu oraz wizerunku zarejestrowanego 
przez urządzenie transmitujące i nagrywające, podłączone do systemu obsługi 
Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim, przetwarzane są w celu realizacji przez 
Gminę Miejską jej zadań, a podstawą prawną ich przetwarzania bez Państwa 
odrębnej zgody jest art. 6 ust. 1 pkt c oraz art. 9 ust., 2 lit.  b  RODO. Przetwarzanie 
Państwa danych jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego 
wynikającego z przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym, a dotyczącego jawności działalności organów gminy. 
 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 
Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  
a mianowicie: 
 

Projekt porządku obrad przewiduje: 
1. Otwarcie obrad.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołów Nr XLVII/2021  i Nr XLVIII/2021 z poprzednich sesji.  
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 r.  
7. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 

Warmiński na lata 2021–2054. 
8. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 

Warmiński na lata 2022–2054. 
1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054. 
2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata  
2022–2054. 

4) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054 i podjęcie uchwały. 

9. Uchwała w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2022 rok. 
1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 
2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 
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3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  
o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie uchwały 
budżetowej Miasta Lidzbark Warmiński na 2022 rok oraz o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie. 

4) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej i podjęcie uchwały 
budżetowej na 2022 rok. 

10. Interpelacje radnych.  
11. Zapytania radnych.  
12. Wnioski i petycje obywateli. 
13. Zamknięcie obrad.  
 
Uwagi do porządku obrad zgłosili: 
 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz zgłosił do projektu porządku obrad sesji 
następujący wniosek: 
- o wniesienie w pkt 10 do projektu porządku obrad sesji „Projektu uchwały  
w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2021 r.” 
W związku z powyższym kolejne punkty porządku obrad przesuną się. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek do 
projektu porządku obrad  o wniesienie w pkt 10 „Projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2021 r. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. wniosek do porządku obrad 
sesji jednogłośnie (14 za). 
 
Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji  
z wprowadzonymi zmianami pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  
(za było 14 radnych). 

3. Przyjęcie protokołów Nr XLVII/2021  i Nr XLVIII/2021 z poprzednich 
sesji.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr XLVII/2021  
z poprzedniej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  
zapoznania się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są 
uwagi do treści protokołu. 
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Uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady protokół Nr XLVII/2021 sesji Rady Miejskiej z dnia  
24 listopada 2021 roku poddała pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr XLVII/2021 z dnia  
24 listopada 2021 roku przyjęła jednogłośnie (za było 14 radnych). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr XLVIII/2021  
z poprzedniej sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. 
Radni mieli możność  zapoznania się z treścią protokołu. W związku  
z powyższym zapytała się czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady protokół Nr XLVIII/2021 sesji Nadzwyczajnej Rady 
Miejskiej z dnia 8 grudnia 2021 roku poddała pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr XLVIII/2021 z dnia  
8 grudnia 2021 roku przyjęła jednogłośnie (za było 14 radnych). 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 
Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 15 listopada 2021 r. do dnia  
13 grudnia 2021 r. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 
 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 
Radna Agnieszka Serwach zwróciła się do Pana Burmistrza z zapytaniem jaka jest 
obecna sytuacja z wdrożeniem komunikacji miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że sytuacja jest dość dynamiczna 
ale idąca w dobrym kierunku. Wykonaliśmy dwa postępowania tzw. negocjacje. 
Na pierwszą negocjację zaprosiliśmy praktycznie wszystkich przewoźników  
z terenu Lidzbarka Warmińskiego, którzy zajmują się przewozem pasażerskim. 
Po tych negocjacjach złożyły ofertę dwa podmioty i niestety, kwota która była 
najniższa znacznie przewyższała zabezpieczone środki finansowe. W ten sposób 
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postanowiliśmy przeprowadzić unieważnienie a także ogłoszenie nowych 
negocjacji. Na nowe negocjacje zostały zaproszone podmioty z Lidzbarka 
Warmińskiego i spoza Lidzbarka Warmińskiego. W wyniku tych negocjacji 
zostały złożone trzy oferty z tego dwie przeszły do następnej fazy i wybraliśmy 
ze złożonych ofert po negocjacjach najkorzystniejszą ofertę, która już jest  
w kwotach zabezpieczonych środków. Już teraz mogę powiedzieć, że jest to 
kwota 600-620 tys. zł. Jest to kwota, która ma być wykorzystana w przyszłym 
roku budżetowym do obsługi komunikacji miejskiej. Obsługa komunikacji 
miejskiej w związku z przeprowadzonymi testami tras i ankietami mieszkańców 
wykazała, że mamy potrzebę na wykonanie dwóch stałych linii a także trzeciej 
linii uzupełniającej, szczególnie chodzi tutaj o linię ul. Astronomów w kierunku 
ul. Bema. Chodzi tutaj głównie o wojskowych, których jest bardzo dużo  
i zapotrzebowanie było na tą trasę, żeby można było zrealizować przewóz 
pasażerski, komunikację miejską zgodnie z potrzebami naszych  mieszkańców, 
nie chodzi o samych żołnierzy ale jest dużo dzieci z tego obszaru. Mamy również 
potrzebę uruchomić linię  wakacyjną, która byłaby uruchomiona  od 30 kwietnia 
do końca sierpnia 2022 r. na Wielochowo. Nasze negocjacje polegały na tym aby 
tak wynegocjować stawkę, w której zaspokojone byłyby potrzeby mieszkańców. 
Dwa autobusy elektryczne, które mamy nie wystarczają, żeby zabezpieczyć 
wszystkie linie. Więc operator, kiedy jest największe obłożenie pasażerskie, 
będzie korzystał z dodatkowych własnych autobusów. Na dzień dzisiejszy będą 
też oczywiście dopuszczone autobusy spalinowe, bo elektrycznych jak wiemy 
nikt nie ma. Proporcja wykorzystania autobusów elektrycznych  tj. 70 % i 30 % 
pozostałe autobusy operatora. W przyszłości chcemy, aby zaspokoić nasze 
potrzeby, w oparciu o komunikację całkowicie zeroemisyjną. Liczymy na Polski 
Ład, ponieważ w najbliższym czasie ma być ogłoszony drugi nabór i też chcemy 
złożyć wniosek o dotację z Polskiego Ładu na zakup dwóch autobusów 
elektrycznych albo wodorowych, dofinansowanie do 95 %, a także na 
nowoczesne wiaty z panelami i elektronicznym system informacji przyjazdów  
i odjazdów autobusów. 
Na dzień dzisiejszy  przygotowaliśmy już cały rozkład jazdy i od 1 stycznia 2022 
r. rusza stały rozkład jazdy. Obecnie podpisana umowa będzie obowiązywała rok 
czasu. Kolejny przetarg będzie  na 2-3 lata, aby zmniejszyć wartość kosztów. 
Myślę, że pomału przyzwyczaimy się jako mieszkańcy do tego, żeby korzystać  
z komunikacji miejskiej. Wszystko idzie w dobrym kierunku, zgodnie  
z harmonogramem. 
 
Radny Andrzej Kędzierski zwrócił się z zapytaniem czy dodatkowa komunikacja 
miejska będzie również bezpłatna dla mieszkańców. 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz stwierdził, że komunikacja miejska jest 
całkowicie bezpłatna.  Jeżeli chodzi o kwestie zasadności myślę, że  wszyscy 
będziemy mogli powiedzieć, że zasadność jest właściwa. Słyszę głosy, że inne 
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miasta też przechodzą na bezpłatną komunikację miejską. Przeniesienie ruchu 
samochodowego na ciężar bezpłatnej komunikacji ekologicznej ma dobry wpływ 
jeżeli chodzi o koszty utrzymania dróg i chodników ale też i na jakość powietrza. 
Wiemy dobrze, że zmierzamy w kierunku  uzyskania statusu Uzdrowiska więc 
wiele rzeczy musimy realizować, żeby warunki środowiskowe były u nas 
właściwe. Przed uzyskaniem statusu Uzdrowiska trzeba będzie zrobić badania 
jakości powietrza, hałasu. Jakość powietrza cały czas monitorujemy i różnego 
rodzaju programy wdrażamy, żeby realizować wszystkie przedsięwzięcia. Mam 
nadzieję, że nasze miasto jest wzorem do naśladowania w różnego rodzaju 
działaniach i możemy być z tego dumni. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 r.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 
autopoprawką. 
  
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 
autopoprawką. 
 
Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Pasternak 
 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr XLIX/353/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

7. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2021–2054. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 
autopoprawką. 
  
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 
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autopoprawką. 
 
Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Pasternak 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 
 
Uchwała Nr XLIX/354/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2021–2054 stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
8. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 
Warmiński na lata 2022–2054. 
 

1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 
2022-2054.  
 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
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2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Opinie stałych Komisji Rady Miejskiej stanowią załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  
o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata  
2022–2054. 
 

Pan Andrzej Kabała Wiceprzewodniczący Rady przedstawił Uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022-2054.  
 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 
2022–2054 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 

4) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054  
i podjęcie uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Pasternak 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 
 
Uchwała Nr XLIX/355/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054 stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
 
9. Uchwała w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2022 rok. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz przedstawił Prezentację w sprawie budżetu 
Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2022 rok. Następnie poinformował, że budżet 
miasta na 2022 rok był jednym z trudniejszych budżetów do przygotowania. 
Wcześniej informowałem o tych problemach i chciałbym przedstawić efekt 
końcowy wspólnej pracy oraz podziękować dla wszystkich radnych za naszą 
codzienną współpracę. Bardzo dziękuję za to, że zgłaszacie bieżące informacje 
od mieszkańców miasta z waszych okręgów wyborczych, które realizujemy dość 
szybko i sprawnie. 

 
Ww. Prezentacja w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 
2022 rok stanowi załącznik Nr 9 do protokołu sesji. 
 
1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2022 rok wraz  
z wniesioną autopoprawką. 
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Projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 
2022 rok wraz z wniesioną autopoprawką stanowi załącznik Nr 10 do 
protokołu.  
 
2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 
autopoprawką. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 
autopoprawką. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
  

Opinie stałych Komisji Rady Miejskiej stanowią załącznik Nr 11 do 
protokołu. 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  
o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie 
uchwały budżetowej na 2022 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu przedstawionego w tym projekcie. 
 
Pan Adam Brodowski Wiceprzewodniczący Rady przedstawił Uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie uchwały budżetowej na 
2022 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego  
w tym projekcie. 
 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie 
uchwały budżetowej na 2022 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu przedstawionego w tym projekcie stanowi załącznik Nr 12 do 
protokołu.  
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4) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej i podjęcie uchwały 
budżetowej na 2022 rok. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2022 rok wraz  
z wniesioną autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Pasternak 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 
 
Uchwała Nr XLIX/356/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka 
Warmińskiego na 2022 rok stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady – chciałabym podziękować 
Burmistrzowi, Pani Skarbnik Miasta i wszystkim pracownikom a także radnym 
Rady Miejskiej za jednogłośne przyjęcie budżetu Miasta na 2022 rok. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
10. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2021 r. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Pasternak 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 
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Uchwała Nr XLIX/357/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 r. stanowi załącznik Nr 14   
do protokołu. 

 
11. Interpelacje radnych.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Dryzelenko zgłosił interpelacje na piśmie w sprawie:  
- uzyskania możliwości wykonania termomodernizacji/remontu budynku 
położonego przy ulicy Szwoleżerów 25, 
- schwytania bezpańskich psów, które stwarzają zagrożenie dla mieszkańców 
miasta. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
  
 
12. Zapytania radnych. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
 

Radna Agnieszka Serwach wyjaśniła znaczenie hasła znajdującego się na stołach 
„Wspieramy wolne media” w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. Związane 
to było z faktem, iż 17.12.2021 roku Sejm RP przyjął ustawę tzw. Lex TVN, która 
uderza w poszanowanie praworządności i wartości demokratycznych w naszym 
kraju. Ograniczenie wolności i niezależności mediów to kolejny krok rządzących 
w kierunku ograniczenia konstytucyjnych praw obywateli. Ustawa tzw. Lex TVN 
wymierzona jest przede wszystkim w niewygodną obecnemu rządowi grupę 
medialną TVN, której głównym udziałowcem jest koncern ze Stanów 
Zjednoczonych. Powoduje to niszczenie naszych relacji z największym partnerem 
strategicznym i sojusznikiem oraz gwarantem bezpieczeństwa naszego kraju, a 
przecież Polska potrzebuje silnej i opartej na wzajemnym zaufaniu współpracy 
strategicznej i gospodarczej z USA i innymi partnerami zagranicznymi. Dlatego 
chcemy zaapelować do Prezydenta RP Pana Andrzeja Dudy o zawetowanie tej 
ustawy i poszanowanie praw konstytucyjnych obywateli naszego kraju. 
 
Radny Adam Brodowski – chciałbym powiedzieć, że prawo do wolności jest 
jedną z podstawowych wartości demokratycznych i każdy z nas ma prawo do 
tego, żeby również sięgać po dowolne media. Ograniczenie prawa w tym zakresie 
uważam za niedopuszczalne i dlatego jestem zdecydowanie za podpisaniem tego 
wniosku. 
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Więcej zapytań nie zgłoszono.  
 
 
13. Wnioski  i  petycje obywateli. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że  budżet miasta na przyszły rok 
jest bardzo interesujący inwestycyjnie, dlatego musieliśmy przygotować się do 
wszystkich zmian. W najbliższym czasie zmieni się u nas kadra, my 
przygotowujemy się do różnych wyzwań związanych z inwestycjami, które 
mamy w planie zrealizować. W tym roku zrobiliśmy zmiany w strukturze 
organizacyjnej Urzędu Miejskiego, z Referatu GKI powstał Referat Komunalny  
i Referat Inwestycyjny – powstały dwa oddzielne referaty. Głównie chodzi o to, 
żeby lepiej i sprawniej realizować projekty inwestycyjne. Referat Inwestycyjny 
zajmuje się przygotowaniem i realizacją projektów inwestycyjnych. Natomiast 
Referat Komunalny zajmuje się sprawami bieżących napraw i zgłoszeń 
problemów w mieście. Za tym też idą nowe wyzwania związane  
z wprowadzeniem nowych inwestycji. W związku z powyższym z dniem  
31 grudnia 2021 r. został odwołany Pan Piotr Łazowski Zastępca Burmistrza  
i z dniem 1 stycznia 2022 r. został powołany na stanowisko Zastępcy Burmistrza 
Pan Tomasz Nykiel. Na najbliższej sesji Rady Miejskiej Pan Tomasz Nykiel 
przedstawi się, ale jest to człowiek, który technicznie jest przygotowany do tego, 
żeby realizować i pomagać w realizacji przedsięwzięć  inwestycyjnych. Zna 
bardzo dobrze samorząd, ponieważ pracował w Urzędzie Gminy w Lidzbarku 
Warmińskim, później pracował w firmie prywatnej na stanowisku kierownika 
budowy. Więc w tym zakresie ma bardzo dobre przygotowanie. Natomiast  
z dniem 31 grudnia 2021 r. przechodzi na emeryturę Pan Jan Krasnoborski Prezes 
PGK Sp. z o.o. w Lidzbarku Warmińskim. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady Nadzorczej ogłosił otwarty nabór na stanowisko Prezesa 
tej Spółki i było to wywieszone przez 10 dni na stronie internetowej. Złożono 
dwie aplikacje, jedna z nich była złożona przez Zastępcę Burmistrza, druga była 
złożona przez osobę spod Dobrego Miasta. Cała Rada Nadzorcza przeprowadziła 
rozmowy kwalifikacyjne z ww. osobami. Na stanowisko Prezesa PGK Spółki  
z o.o. w Lidzbarku Warmińskim z dniem 1 stycznia 2022 r.  został wybrany Pan 
Piotr Łazowski, który zajmował się sprawami gospodarki odpadami 
komunalnymi w Urzędzie Miejskim. Kolejne wyzwania tj. strefa uzdrowiskowa, 
Uzdrowisko także komunikacja  miejska i Dworzec, który rewitalizujemy.  
W związku z tym musieliśmy utworzyć nowy Referat Komunikacyjny i powołać 
Kierownika, który będzie zajmował się sprawami komunikacji miejskiej  
i zarządzaniem strefą uzdrowiskową i uzdrowiskiem, a także realizacją inwestycji 
„Dworzec”. Do tego referatu zostaną przeniesione 4 osoby zatrudnione w ramach 
robót publicznych. 
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Pan Piotr Łazowski Zastępca Burmistrza – chciałbym dla wszystkich bardzo 
serdecznie podziękować za współpracę i za zrozumienie, bo bez zrozumienia nie 
ma żadnego postępu. To był bardzo fascynujący okres w moim życiu 
zawodowym, wiele się nauczyłem i mogę Państwa zapewnić, że kierowanie 
miastem jest to bardzo trudna rola. Zapraszam do współpracy i jestem otwarty na 
każde propozycje. Jeszcze raz dziękuję za współpracę i za zrozumienie. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że plany pracy 
Komisji Rady Miejskiej i sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej  
należy przygotować do dnia 10 stycznia 2022 r. Natomiast oświadczenia 
majątkowe radnych należy składać do dnia 30 kwietnia 2022 r. 
 
Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 
 
 
14. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 
zamknęła obrady XLIX Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
 
  
 
 
 
 
      Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
       Dorota Michalak 
 
 
Protokołowała:   
                                              
Ewa Kępińska                                       
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